

Application Form

申请表

1. 企业信息 (带*号的信息为必填信息)

Information of Exhibitors (Items marked with * must be filled)

注意：请务必在下表填写准确的信息，填写的信息将只会被组委会用于相关信息收集。

Notice：Please fill in the form correctly. The data is only used by the Organizing Committee.

*Name of company *企业名称	English 英文				
	Chinese 中文				
*Address *地址	English 英文				
	Chinese 中文				
*Post code *邮政编码		Http 网址			
*Person in charge *企业法人			Title 职位		* Tel. *联系电话
*Contact person *联系人			Title 职位		*Mobil *电话
*Tel *电话		Fax 传真		E-mail 邮箱	
* Exhibited Goods *参展产品					

Registration No. of Business License 营业执照注册号码	
Enterprise nature 企业性质	Foreign enterprise <input type="checkbox"/> Joint venture <input type="checkbox"/> State-owned enterprise <input type="checkbox"/> 外资企业/合资企业/国有企业 Private enterprise <input type="checkbox"/> Public service unit <input type="checkbox"/> Others <input type="checkbox"/> 私有企业 事业单位 其他
Intention of Exhibition 参展目的	Brand promotion <input type="checkbox"/> Production display <input type="checkbox"/> Production purchase <input type="checkbox"/> 品牌推广/产品展示/产品购买 Production trade <input type="checkbox"/> Sale retail <input type="checkbox"/> Technical transfer <input type="checkbox"/> 产品交易/销售零售/技术转移 Dealer/agency/ search <input type="checkbox"/> Project corporation <input type="checkbox"/> Personal exchange <input type="checkbox"/> 经销商/代理商/调查/项目合作/人才交流 Investment invitation <input type="checkbox"/> Industrial transfer <input type="checkbox"/> Market development <input type="checkbox"/> 投资邀请/行业转移/完善市场 Others <input type="checkbox"/> 其他

2. Booth ordering 展位预订

Standard Booth (3m x 3m , 9m²/booth)
标准展位 (3m*3m , 9m²)

我们想要预订_____个标准展位。

We want to reserve___ standard booth(s) in_____ Zone.

说明：标准展位的配备设施：三面壁板，一张桌子，两把椅子，两盏灯，一个220V/5A插座和一块标有企业中英文名称的横牌。

Remarks: Facilities for a standard booth: 1 three-side wallboards, 1 table, 2 chairs, 2 spotlights, 1 power socket of 220V/5A and 1 exhibition lintel with English & Chinese names of the company.

特装展位 (最小面积36 m²)

Self-decorated booth (36 m² for minimum)

我们想要预订____m²的特装展位。

We want to reserve _____m²(mini. Area 36 m²) self-decorated booth.

说明：特装展位只提供空地，装修及设计均由企业自主完成。

Remarks: For self-decorated booth, we only provide the floor space, the design and decoration will be done by the exhibitor itself.

3. 注册流程 /Steps of Registration

A. 请务必准确填写以上表格，并将表格以及公司营业执照以传真或邮件形式发给组委会。

Please fill in the application form correctly, and fax or mail it to Organizing Committee Office together with the Business License of your company.

B. 组委会收到企业全部款项后开具正式发票后，并出具《参展确认书》(加盖公章)，参展单位收到《参展确认书》加盖公章后返至组委会，组委会给予最终参展确认。

The Organizing Committee will issue an official invoice and the Confirmation Letter for Exhibition Participation (stamped) after receiving all the full-amount payment. Then, the exhibitor must stamp the Confirmation Letter for Exhibition Participation and return it to the Organizing Committee for final confirmation.

C. 参展单位凭双方盖章的《参展确认书》到展会现场报道领取相关证件和资料，办理入场手续。

The exhibitor then brings the Confirmation Letter for Exhibition Participation stamped by both sides to the exhibition venue for registration and getting relevant passes and materials and clearing the entry procedures.

D. 请向组委会发送一份500字左右的企业介绍(中文及英文版)，这份介绍将会被使用于展会会刊(会刊会分发给所有参展的专业观众)。

Please email a 500-word company profile (in both Chinese and English) to the Organizing Committee, which will be used for the journal of the exhibition (it will be circulated to all professional audience attending the exhibition).

E. 注册截止日期为2017年6月10日

The deadline of registration is June. 10, 2017.

F. 组委会将会在展览开始前1个月提供一份参展商指南，请根据指南做好参展相关准备。

The Organizing Committee will provide the exhibitors with a guidebook to the exhibition 1 months before the start of the exhibition, please make relevant preparations as per the guidebook.

G. 参展单位凭双方盖章的《参展确认书》到展会现场报道领取相关证件和资料，办理入场手续。

The exhibitor then brings the Confirmation Letter for Exhibition Participation stamped by both sides to the exhibition venue for registration and getting relevant passes and materials and clearing the entry procedures.

4.联系方式

Contact Information

联系人：赵梓妤

Contact Person: Ms.Jane Zhao

电话：(0086) 28-86280019 传真：(0086)28-86280491

Tel: (0086)28-86280019 Fax: (0086)28-86280491

邮箱：261032945@qq.com

E-mail:261032945@qq.com

联系地址：中国成都益州大道北段333号东方希望中心2101号

Address : #2101 East Hope Center, 333 North Section Yizhou Avenue, Chengdu, China